
MOTION NR 1 TILL SVENSKA CELIAKIFÖRBUNDETS STÄMMA 11-12 MAJ 2019 

 

Motion angående utseendet på protokollen hos förbundsstyrelsen 

 

Sverige den 31 januari 2019 

Inledning: 

Vi tycker att förbundsstyrelsen är lite för osynlig. ”Vad gör förbundet, varför är dom så tysta, 

varför får vi inte veta något, varför får vi inte läsa några tydliga förbundsprotokoll?” – undrar vi. 

Vi önskar att förbundsstyrelsen skulle kunna vara lite mer utförliga i sina protokoll. 

Vi skulle vilja ha tillgång till hela protokollen – inte som dom är nu – maskade och 

avfotograferade utan underskrifter mm. Vi vet att det förut har hänvisats till sekretess, och det är 

helt ok, men vi föreslår att det i så fall skrivs ”sekretess” på de specifika punkterna och att vi får 

läsa protokollen i sin helhet. Det är viktigt med detaljerna.  

Dessutom vill vi veta hur diskussionerna har gått, under varje punkt, innan besluten fattas. Som 

det är nu har vi i föreningarna ingen aning om hur ni sju som just nu sitter i förbundsstyrelsen 

tycker och tänker.  

Motivering till beslut: 

Vi i Svenska Celiakiförbundet är VI och vi måste jobba tillsammans. Vi-känslan i förbundet som 

fanns förr i tiden, och som nu mer eller mindre är utplånad, måste återupprättas och detta är ett 

sätt att göra det på. 

Förslag på beslut: 

Vi föreslår stämman att besluta att förbundsstyrelsens protokoll ska bli mer utförliga och inte 

enbart vara rena beslutsprotokoll. 

 

Namn, förening och kontaktuppgifter 

Celiakiföreningarna i  

Västmanlands län, Elisabeth Hammar, vastmanland@celiaki.se 

Norrbottens län, Gull-Britt Granbom, norrbotten@celiaki.se  

Uddevalla med omnejd, Veronica Olsson, uddevalla@celiaki.se 
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